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Zápis a Usnesení č. 8 
ze zasedání Zastupitelstva obce Býkov–Láryšov,  

konaného dne 17.10. 2011 v 19.°°hod. 
 

ZO přítomni:  Marcela Nytrová, Zdeňka Matyáštíková, Jana Blažejová, Vladislav Tomoszek                        
Omluveni:      Lubomír Veliký 
Další přítomni :  viz  prezenční listina (příloha č.1)  
 
Zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov (dále jen ZO“) zahájila starostka obce (dále  
jako „předsedající“) v 19°° hodin. Zasedání bylo řádně svoláno vyvěšením pozvánky na  
fyzické a elektronické úřední desce od  07.10..2011 do 17.10.2011 a je usnášeníschopné. 
 
Program: 
1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 
3.   Rozpočtové opatření č. 3/2011 
4.   Žádost o dotaci  u SZIF         
5.   Zpracování výkresové dokumentace    
6.   Nejbližší kulturní a sportovní akce 
7.   Různé 
 - informace k územnímu plánu 
 - převod z KB Peněžní trh 
 - diskuze 
 
ZO schvaluje program zasedání. 
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0,      
……………………………………………………………………………………………………… 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
Návrh usnesení   č. 8 / bod č. 1 :  
ZO ur čuje ověřovatelé zápisu: p. Janu Blažejovou a  p. Marcelu Nytrovou,  
zapisovatelkou: p. Zdeňku Matyáštíkovou 
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno  
 
2. Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 
ZO provedlo kontrolu usnesení z předchozího zasedání ZO. Všechny body jsou průběžně plněny. 
 
3.   Rozpočtové opatření č. 3/2011 
ZO projednalo návrh rozpočtové opatření č. 3/2011 (příloha č.2). Došlo k přesunu rozpočtových 
prostředků aniž se změnil celkový objem prostředků po předchozích úpravách. ZO projednalo  
opravu Usnesení č.7, bod 4 ze dne 18.7.2011.ZO usnesením přijalo ½ dotace MSK na zídku ve výši 
45.000,- Kč, má být 45.500,- Kč, tato částka byla správně zaúčtována v účetnictví – zjištěno při 
sestavování návrhu RO č.3/2011. 
 
Návrh usnesení   č. 8 / bod č.3:   
ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2011. ZO schvaluje opravu Usnesení č.7, bod 4 ze dne 
18.7.2011 takto: Obec obdržela na účet zálohu na dotaci ve výši 45.500,- Kč na realizaci záměru 
„Obnova kamenné zídky - hřiště Býkov“, zbývající část dotace dostaneme po řádném ukončení a 
vyúčtování akce.  
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
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4.   Žádost o dotaci  u SZIF         
ZO na pracovní poradách projednalo záměry vhodné pro podání žádost o dotace u SZIF a MSK. 
Záměr obnova komunikace 1280/3 nebude ve 14. kole z Programu rozvoje venkova u SZIF  
podporován, proto se pokusíme žádat u Moravskoslezského kraje. Sakrální stavby budou možná 
podporovány u SZIF ve výzvě v únoru 2012, tady zamýšlíme opravit kapličku v Láryšově.  
Ve 14. kole je možné žádat na opatření III.2.1.2. záměr a) Občanské vybavení a služby  
v rámci Programu rozvoje venkova u SZIF. ZO doporučilo podat žádost o dotaci na projekt pod 
názvem „Modernizace hasičské zbrojnice v Býkově – I. etapa“. Celkové náklady projektu byly podle 
průzkumu trhu propočítány na částku cca 180.000,-  Kč včetně DPH (tj.okna, dveře, komín, krbová 
kamna, nátěry kovových oken  a malování místností, zvažujeme pořízení chemického WC), skutečná 
výše bude upřesněna a schválena podle zpracované žádosti o dotaci. Na kapličku v Láryšově se 
pokusíme žádat v únoru u SZIF, možná budou podporovány tyto projekty (vyčkáme a připravíme).  
 
Návrh usnesení   č. 8 / bod č. 4:  
ZO schvaluje podat žádost o dotaci na projekt „Modernizace hasičské zbrojnice v Býkově – I. etapa“ 
v maximální hodnotě do 180.000,- Kč včetně DPH, na opatření III.2.1.2., záměr a) Občanské 
vybavení a služby v rámci Programu rozvoje venkova u SZIF. 
ZO pověřuje starostku Zdeňku Matyáštíkovou k provedení všech úkonů s tím souvisejících. 
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno  
 
5.   Zpracování výkresové dokumentace    
ZO projednalo přepracování projektové - výkresové dokumentace, která je potřeba pro připravovaný 
projekt „Obnova místní komunikace u hřiště v Býkově parcela č. 1280/3“  pro MS kraj – leden 2012,  
k projektu je potřeba ohlášení stavby a jednoduchá výkresová dokumentace – přepracovává Ing. 
Šarman, který zpracoval podobnou dokumentaci již dříve pro podání společné žádosti Mikroregionu 
Krnovsko u SZIF, která však nebyla schválena. Původní dokumentace bude doplněna o požadavky 
zastupitelstva a na parcele bude řešena nejen obnova komunikace, ale také různé manipulační plochy 
a zeleň jako celek, předpokládaná cena je cca do 17.000,- Kč. 
 
Návrh usnesení   č. 8 / bod č. 5:  
ZO schvaluje pořízení projektové – výkresové dokumentace od Ing. Vladimíra Šarmana pro 
celkovou obnovu na parcely 1280/3 do 17.000,- Kč.  
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
 
6.   Nejbližší kulturní akce  
ZO projednalo konání nejbližších kulturních akcí. Pro jejich řádné konání je potřeba zajistit program 
vánočního koncertu a dohodnout termín vystoupení na 27.12. nebo 28.12. 2011. Místostarostka 
vybrala na internetu kostým Mikuláše, který doporučuje zakoupit, všechny součásti masky mají 
hodnotu cca 2.500,- Kč.  
 
Návrh usnesení   č. 8 / bod č. 6:  
ZO schvaluje datum konání a výši výdajů na: 
- Mikulášská  nadílka dne 3.12. 2011 od 16°° hodin. Náklady na akci – kolekce do 150,- Kč pro  
děti od 1 roku do 15 let, matriál k výzdobě místnosti a občerstvení pro děti, rodiče i ostatní občany do 
3000,- Kč (nealko, káva, čaj, chlebíčky, koláčky),  kostým pro Mikuláše do 2.500,- Kč. 
-  vánoční koncert dne 27. nebo 28.12. 2011. Náklady na akci - kulturní program a občerstvení  
(čaj a chlebíčky pro účinkující, svařák pro občany) cca 6 000,- Kč. 
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
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7.   Různé  
7.1.  Starostka informovala přítomné, že Ing. Arch. Haluza přiveze v nejbližších dnech návrh 
územního plánu k projednání po úpravách, pak se stavebním úřadem dohodneme termín veřejného 
projednání. Po převzetí návrhu můžeme požádat o proplacení dotace MS kraj. Po projednání, podle 
pokynů stavebního úřadu schválíme územní plán.   
 ZO bere na vědomí 
 
7.2. ZO projednalo převod finančních prostředků z vkladu KB Peněžní trh ve výši 120.000,- Kč 
k doplnění běžného účtu na krytí běžných výdajů obce, protože jsme doteď financovali dvě schválené 
dotace z vlastních prostředků, které se nám vrátí až po rozhodnutí poskytovatelů dotací. Dále ZO 
projednalo možnost vyhledat vhodnou banku, kam ukládat případné volné finanční prostředky pro 
lepší zhodnocení s možností co nejkratší doby výběru v případě potřeby a co nejnižšími poplatky.  
KB peněžní trh má v současné době skoro nulové zhodnocení.  
 
Návrh usnesení   č. 8 / bod č. 7.2:  
ZO schvaluje převod částky 120.000,- Kč z kladu u KB Peněžní trh na běžný účet obce. 
 Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0, usnesení bylo schváleno 
 
7.3. Starostka informovala přítomné o postupu prodeje myslivecké chaty v Láryšově. Dle informace 
Úřadu pro zastupování státem se prodej uskuteční veřejnou dražbou do konce letošního roku.  
Vše bude vyvěšeno na webových stránkách úřadu a je potřeba je sledovat. Zastupitelům obce se 
doporučuje o tom informovat případné zájemce. 
 ZO bere na vědomí  
 
5.3. Diskuze proběhla při projednávání jednotlivých bodů 
 
 
 
Zasedání ukončeno:  v 20:30  hodin   
 
V Býkově-Láryšově,    dne 17.10. 2011,    zapsala Zdeňka Matyáštíková      
 
 
Ověřovatelé zápisu: p.    Ing. Jana Blažejová      .............……...……………… 
                                        

p.    Marcela Nytrová          .....………..……....………….  
 
 
 
                                         ……….…………………………           
                                Zdeňka Matyáštíková – starostka 

     
 
 
 
 

Zveřejněno OD : 20..10.2011 
 

Zveřejněno DO :    05.11.2011 


